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Acta de la reunió d'Assemblea General Ordinària de la Federaciò d’Esports de Muntanya i 
Escalada de la Comunitat Valenciana celebrada el dia 25 de novembre, en Algar. 

Assistents: 
 
CIRCUMSCRIPCIÓ DE CASTELLÓ 
ESTAMENT D'ESPORTISTES: 

• XARO LÓPEZ ALBA 
• PAÜL PERALTA AGUILAR 
• VICTORIA COSTA MORALES 

 
ESTAMENT D'ÀRBITRES: 

• MANUEL SEGARRA BERENGUER 
 

ESTAMENT D'ENTITATS ESPORTIVES: 
• C.M. AMICS VOLTA AL TERME FONDEGUILLA 

(Ximo Marin Herrero) 
• CLUB AULA NATURA (Fco. Javier Soto Gomis) 
• CLUB EXCURSONISTA ALTO PALANCIA 

(Miguel Ángel Grifoll Martínez) 
• S.M. CENTRO EXCURSIONISTA DE CASTELLÓN 

(Manuel Bellido Querol) 
 
CIRCUMSCRIPCIÓ DE VALÈNCIA 
ESTAMENT D'ESPORTISTES: 

• CARLOS GABRIEL FERRIS GIL 
• SILVIA RODRÍGUEZ CALERO 
• JOSÉ LUIS IBAÑEZ LEIVA 
• LEOPOLDO ROMUALDO PIQUERAS 

PICAZO 
• ALEJANDRO ORTIZ COLLADO 
• ANA MOLINA TRESCOLÍ 
• MERCEDES CARBONELL FERRANDO 
• FCO. JAVIER ESPINOSA PALENCIA 

 
ESTAMENT D'ÀRBITRES: 

• ENRIQUE SEMPERE BARRACHINA  
ESTAMENT DE TÈCNICS: 
 

• SALVADOR BLANCO COTS 
 
ESTAMENT D'ENTITATS ESPORTIVES: 
 

• CLUB ESPORTIU COR I MUNTANYA PUÇOL 
(Arturo García Bernat) 

• ARDILLAS CLUB DE SENDERISMO (Juan 
Escrivá Lapuerta) 

• CLUB SENDERISMO DE VALENCIA (Juan 
Manuel Raga Rubio) 

• CLUB COL.LECTIU D’AMICS MUNTANYENCS 
D’ALGEMESI (Alfredo M. Boullosa Ramones) 

• CLUB MONTAÑA ADRENALINA (Alex de la 
Torre) 

 
 

 
 
CIRCUMSCRIPCIÓ D'ALACANT 
ESTAMENT D'ESPORTISTES: 

• ALICIA AVENDAÑO MARÍN 
• ROGELIO GARCÍA GARCÍA 
• MARÍA JESÚS REIG GARCÍA 
• DOLORES ROELAS TRIVIÑO 
• Mª ANGELS COLOMA SANCHIS 
• PEDRO ÁNGEL NAVARRO SÁNCHEZ 
• CARLOS Mª MANSANET TEROL 

 
 
ESTAMENT DE TÈCNICS: 

• MIGUEL ANTA SANCHO 
• SERGIO PASTOR SERRA 

 
ESTAMENT D'ÀRBITRES: 

• FRANCISCO DURÁ SEMPERE 
• DANIEL JOSÉ AGULLÓ MÁS 
• YAIZA FERNÁNDEZ PACHECO 

 
 

ESTAMENT D'ENTITATS ESPORTIVES: 
• CENTRE EXCURSIONISTA CONTESTA (Esteban 

Faus Blanquer) 
• CENTRE EXCURSIONISTA COLIVENC (Rosa 

Megias Pérez) 
• CENTRE EXCURSIONISTA DE BIAR (José 

Antonio Guill Luna) 
• C.D. MUNT. I ESC. 15 CUMBRES ALACANT 

(Francisco Hernández Pardo) 
• CENTRO EXCURSIONISTA ELDENSE (Julián 

López Busquiel) 
• CENTRO EXCURSIONISTA DE VILLENA (Pedro 

Torres Catalán 
 

 

Sent les 9:00 hores del dia 25 de novembre de 2023 es reunixen en l’Auditori Municipal Joaquín 
Rodrigo d’Algar del Palància, els assembleistes relacionats al marge, prèviament citats a este 
efecte. 
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Durant la Reunió es va tractar el següent Orde del dia prèviament notificat als convocats: 

 
1. Lectura i aprovació, si escau de l'acta anterior. 
2. Canvi de Vocalia per substitució (Vocal Clubs i Esportistes de València). 
3. Aprovació del Calendari de Competicions Oficials i altres Activitats 2024. 
4. Aprovació preu i modalitats llicències esportives 2024.  
5. Aprovació de tarifes equipadors medi natural.  
6. Aprovació de Pressupostos 2024. 
7. Consideració i aprovació, si és el cas, de les propostes que formulen els/les membres de 

l'Assemblea.  
8. Suggeriments i preguntes. 

 

Pren la paraula el Sr. Carlos Ferris:  

Dona la benvinguda a tots els assembleistes i dona les gràcies a l'Ajuntament d’Algar, a l'alcalde 
José Carlos Sánchez i a Miguel Ángel Grifoll, el president del Centre Excursionista Alt Palància, 
per realitzar esta assemblea en la seua localitat. 

Pren la paraula el Sr. José Carlos Sánchez (Alcalde d’Algar), agraïx que s'haja comptat amb el 
poble per a realitzar esta assemblea i espera que puguen gaudir del poble d’Algar. 

Pren la paraula Sr. Grifoll, agraïx l'assistència i espera que gaudisquen molt del seu poble, que a 
més, han preparat unes rutes perquè el puguen conéixer. 

Pren la paraula el Sr. Felipe Gómez (secretari de la FEMECV). En este moment comptem amb 35 
assembleistes, seguidament passa al primer punt del dia. 

 

1. Lectura i Aprovació, si escau de l'acta anterior.  

No hi ha cap modificació pel que es passa a votació: 

VOTACIONS: 

A FAVOR 35 

EN CONTRA 0 

ABSTENCIONS 0 

TOTAL 35 

  

S'aprova per majoria l'acta anterior de l'Assemblea General.  

 

2. Canvis de Vocalies per substitució. (Vocal Clubs i Esportistes de València). 

Pren la paraula el Sr. Ferris (president de la FEMECV), que comenta que la junta directiva és la 
junta del govern, i la gent és ací de manera desinteressada i no sempre poden continuar, i per 
eixe motiu agraïx a la Sra. Anna Molina per haver estat treballant amb nosaltres este temps. 
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Donem la benvinguda a Pepa Albona, que serà la nova Vocal Clubs i Esportistes de València. 

Pren la paraula la Sra. Anna Molina, ha pogut veure la gran faena i esforç que hi ha darrere de la 
federació, és un treball altruista i no sempre es pot arribar a tot. Vol donar les gràcies a Carlos per 
tot el seu suport i els seus companys, per a ella ha sigut un plaer formar part de la FEMECV i dona 
la benvinguda a Pepa. 

Pren la paraula la Sra. Pepa Albona, li encanta l'activitat física i practica Marxa nòrdica, li fa molta 
il·lusió que hagen comptat amb ella per a esta vocalia i l'afronta amb molta il·lusió. 

Seguidament es passa a votació 

El Sr. Gómez comenta que s'ha augmentat els assistents a 37 

 VOTACIONS: 

A FAVOR 31 

EN CONTRA 0 

ABSTENCIONS 6 

TOTAL 37 

  

S'aprova que el nou vocal Clubs  i Esportistes de València siga Pepa Albona.  

 
3. Aprovació del Calendari de Competicions Oficials i altres Activitats 2024. 

Pren la paraula el Sr. Carlos Ferris, abans de presentar el calendari vol presentar l'informe del 
president. 

Acabem el 60 aniversari, hem fet un esforç molt important al llarg de 2023 perquè els federats 
feren activitats, col·loquis i altres, per este aniversari; s'han fet trobades amb els fundadors de 
clubs i expresidents, l'exposició del 60 per les tres províncies, vam fer una activitat juntament 
amb la federació aragonesa en Javalambre, ja que també celebraven els seus 60 aniversari, a més 
d'altres 6 federacions. 

Ens quedarien per realitzar en el 2024, la gala de premis FEMECV, que serà en la Universitat 
Politècnica de València el pròxim 15 de desembre, a més dels premis de sempre hi haurà uns més 
especials, esportius, socials, culturals i ambiental, a més d'uns premis dedicats al 60 aniversari. 

Respecte a la revista Cims, comenta que de l'equip inicial només han quedat dos persones, i és 
molt difícil realitzar una revista de qualitat i amb continuïtat on a més han faltat col·laboradors 
per a articles i treballs tècnics. Agraïx molt al Sr. Manil pel que ha treballat en este projecte, però 
lamentablement la revista l'han hagut de parar, ja que no tenien suficients col·laboradors i no 
podien tindre la revista en el termini establit. 

• Pren la paraula el Sr. Manil,  diu que la revista necessita molts mitjans, sobretot molts 
mitjans humans que no disposàvem, així que era molt difícil el poder complir amb 
terminis i dates, i amb eixes condicions no podem continuar amb l'edició de la revista. Vol 
aprofitar per a agrair a totes les persones que han col·laborat amb ell en la revista. 

Continua el Sr. Ferris, amb la Direcció General de Desenvolupament Rural-Avant, esta direcció 
amb els canvis polítics ha desaparegut, és la que ens ha donat subvencions per al manteniment 
de senderes a molts ajuntaments, En total uns 130 ajuntaments de la Comunitat Valenciana que 
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han pogut acollir-se a les ajudes, juntament amb la Diputació d'Alacant, a la qual li ho agraïm molt. 
Ens va obrir la possibilitat en el 60 aniversari de fer tres actes, el primer és la fira de la muntanya 
de Chera, que va eixir molt bé, però l'any que ve no la realitzarem, perquè es necessita molts 
voluntaris i diners. Sí van fer uns vídeos, dos per província de FEM CAMí, ha estat una gran faena, 
i finalment les jornades en Vistabella de Maestrazgo en Penyagolosa, aprofitant les reformes del 
refugi Escola, finalment, es van fer unes jornades sobre l'impacte socioeconòmic dels esports de 
muntanya.  

Es va presentar el nou logo a Alcoi, i començarem a posar-lo en marxa després de la gala i 
progressivament l'anirem incorporant. Vol agrair a tots els que han participat en el 60 aniversari 
de la FEMECV. 

L'any passat vam arribar als 22.000 federats, l'eixida de la pandèmia va animar a la gent a eixir 
més a la muntanya. Estem creixent des de l'anterior legislatura, i enguany estem en 20.600, 
continua estant molt bé, som la tercera federació de la Comunitat Valènciana darrere de futbol, 
bàsquet i caça (està ultima és obligatori estar federat per a practicar-la), i hem crescut també en 
clubs, ara estem en 502. 

Respecte al refugi Escola de Penyagolosa, es va presentar a concurs públic l'empresa Prames, de 
moment van bé les obres, s'ha hagut que parar un poc pels rapinyaires i burocràcia. Les obres 
s'haurien d'acabar al juliol de l'any que ve, però és una cosa molt estimada i es retardaran. L'Escola 
i Tossal tenen una aposta important per a realitzar un ampli programa de cursos per a esportistes, 
clubs, centres educatius i altres entitats. 

Respecte a fomentar convenis, a més dels convenis de la Conselleria de medi ambient, volem fer 
un conveni marc amb la Conselleria per a parlar de moltes coses, voluntariat, bones pràctiques 
etc., però en la Generalitat estem iniciant una línia per a fomentar els convenis, estem parlant i 
informant de qui som, amb les diputacions seguim la mateixa línia, li donarem un premi a la 
Diputació d'Alacant en la Gala. La Diputació de Castelló està molt enfocada en les carreres per 
muntanya i un poc de senderisme, també la Diputació de València. Respecte als ajuntaments, 
tenim 8 convenis firmats amb ells, són convenis per a cedir instal·lacions esportives interiors i en 
el medi natural. 

En formació, l'escola és molt antiga en la Federació i des de la junta directiva i l’staff de l'escola 
s'ha continuat treballant i li agradaria el reconeixement a Tossal, és una escola com a referent per 
a molts esportistes i professionals dels esports de muntanya. 

Projectes solidaris, seguim amb l'alpinista afganesa, actualment està a Vigo, hem fet una 
campanya que acaba el 15 de desembre, per a arreplegar donatius per al documental solidari i de 
denúncia del Mont Blanc. També estem col·laborant amb el Càncer de Mama, gràcies a Silvia que 
ha incorporat en algunes activitats este projecte d'investigació contra el càncer. 

Pren la paraula la Sra. Silvia Rodríguez, el projecte de Càncer de mama forma part de l'àrea d'I+D 
de la FEMECV, en el web s'aniran penjant els projectes que tindran a veure amb Recerca i 
desenvolupament en esports de Muntanya. 

Continua el Sr. Ferris, respecte de les ajudes als clubs, cada vegada que iniciem un procés d'ajudes 
de manera pública per a estos, hi ha molt bona resposta i ens falten diners del pressupost inicial. 

Hi haurà tres plans que s'aprovaran per a l'any que ve, el pla de comunicació, el pla de joventut, 
que serà un pla transversal i el de voluntariat, que ja es va aprovar fa un any en els estatuts de 
voluntariat de la FEMECV. 

Volia fer una reflexió sobre el món de la competició,  ja que és un problema perquè no hi ha valors 
ni respecte per part d'alguns esportistes, i  no podem tindre competicions en les quals ha d'anar 
la policia local per insults i amenaces a àrbitres i personal federatiu i a més es fa un abús en les 
xarxes socials per a criticar quan hi ha sistemes de reclamacions oficials: tenim a més xiquets 
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pressionats pels seus pares, i  hi ha unes normes que complir, som una federació de valors i de 
treball en equip, si hi ha algun problema tenim un procediment amb un sistema reglamentari de 
reclamació. 

La *FEDME esta en una situació complicada en estos moments, per fi s'ha arribat a un acord amb 
el tema dels refugis, l'any vinent  2025 ja no haurem de pagar eixos 1.50€ per als refugis però 
serà un fons d'1 euro entre la *FEDME i les *FFAA gestores de tots els refugis d'Espanya 

Es presenta als assembleistes uns vídeos resums del realitzat enguany en la federació, estos 
vídeos estaran penjats en la pàgina web de la *FEMECV. 

Posteriorment es procedix a veure els vídeos realitzats. 

Presa la paraula el Sr. Miguel *Anta, el vídeo de l'escola és d'una eixida de final de promoció al 
Perú amb els joves d'alpinisme, és un curt amb Javier Palomares que es va realitzar per al 60 
aniversari i per a la fira de la muntanya a Gandia. 

Passem al calendari de competicions, presenta a Naiara *Piedrafita, que substituirà a Álvaro 
Alegre com a Directora Tècnica de la *FEMECV, entre els dos explicaran el calendari 

Presa la paraula el Sr. Alegre, ens presenta el calendari de carreres per muntanya, l'única cosa 
que ha canviat ha sigut el Campionat de llarg recorregut, el club va rebutjar organitzar-lo i estem 
valorant altres possibilitats. Respecte a Marxa Nòrdica, ha canviat algunes dates per motius 
d'agenda, en escalada els campionats es mantenen i en les proves de bloc s'està treballant amb 
els clubs i rocòdroms per a veure dates i completar copa i lliga infantil encara que està sent difícil 
enguany per les elevades despeses del rocòdrom de *Boulder que suposa el seu muntatge. 

Presa la paraula Sra. *Martesa, r*especto a les associatives els únics canvis que s'hi ha hagut  han 
sigut el dia del senderista que s'ha avançat i la marxa de veterans també ha canviat de data. 

Presa la paraula el Sr. Miguel *Anta. 

*TOSSAL  

- E*ste any tenim tres grups de cicle inicial.  
- Hem aconseguit traure el curs de tècnic de mitja muntanya. 
- Enguany hem tret el tècnic superior d'escalada. 

*EVAM 

Seguim amb el calendari de cursos d'esportistes, la novetat en el curs de monitor voluntari de 
club. 

Estem coordinat una unificació de criteris de totes les titulacions esportives. 

Estem a punt de tancar un conveni amb l'ajuntament de Dénia, per a fixar el rocòdrom de la 
*FEMECV allí, a més de que siga una seu de formació de l'Escola Valenciana d'Alta Muntanya. 

Es passa per a aprovació el calendari oficial i altres Activitats 2024. 

A favor 38 

EN CONTRA 0 

ABSTENCIONS 3 

TOTAL 41 
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Se'l calendari de Competicions oficials i altres Activitats 2024. 

 

4. Aprovació preu i modalitats llicencies esportives 2024. 

Presa la paraula Sra. Alicia *Avendaño (Gerent de la *FEMECV), hi ha una pujada en la llicència 
federativa per part de la *FEMECV entre un 5-6%, la *FEDME també ha realitzat una pugeua de 
3%la quota estatal. 

Des del 2020, esta federació no ha fet cap pujada en la seua quota federativa, els costos bàsics 
han augmentat i ens hem anat adaptant. És necessari esta pujada per a continuar afrontant el dia 
a dia de la federació i les activitats. 

Respecte a les assegurances temporals, s'ha pujat quasi un 50% ja que esta Junta Directiva aposta 
més per la llicència federativa anual. 

Respecte a les novetats enguany, l'asseguradora no ha fet pujada de la seua quota, el 
complement d'espeleologia desapareix i s'inclou en l'A i la B fins a 1000 quedant exclòs el 
*espeleobuceo. 

S'inclou en la pòlissa el complement d'Esquí i *Snow, en la modalitat A i B. 

Les aplicacions de les llicències només es podran fer les/els titulars de les llicències federatives 
en temporada completa i a llicències de temporada completa. 

Hem incorporat la Llicència Estival, que podran ser gestionades l'1 de juny, mantenint la de tardor 
com l'any passat. 
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S'obri un torn de paraula. 

Presa la paraula el Sr. Esteban del centre *Exc. Contesta, respecte als suplements de *Snow i 
Esquí, en cas d'accident, com seria l'assistència en pista? 

El Sr. Pedro Carrasco, comenta que és una assegurança com qualsevol altre, cobrix l'accident 
esportiu. 

Presa la paraula el Sr. *Dura, pregunta si l'estival és de l'1 de juliol al 31 de desembre, i a més vol 
deixar constància que li sembla excessiu que s'haja pujat d'1 a 2 euros les llicències físiques. 

Li contesten que sí, l'estival és fins al 31 de desembre, en conte a la pujada dels suports físics, no 
tenim des de l'any passat el pagament de la *FEDME, és un cost gran d'impressió, d'enviament i 
el mateix suport, per això hem hagut de pujar un euro més per a abaratir despeses. 

El Sr. Ferris aprofita per a recordar que els refugis que entren serien els refugis de la *FEEC, però 
no els del Centre Excursionista de Catalunya, no sabem si entrar*á en l'acord del 2025. 
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Passem a votació: 

A favor 39 

EN CONTRA 0 

ABSTENCIONS 1 

TOTAL 40 

  

S'aprova el preu i modalitats llicències esportives 2024 

 

5. Aprovació de tarifes equipadors medi natural.  

Pren la paraula el Sr. Pedro Carrasco, s'està acabat el curs de tècnic de d’equipadors en el medi 
natural, forma part del pla de director d'instal·lacions esportives. Estos tècnics treballaran en la 
part d'equipament i desenvolupament dels projectes que porten a la federació per a ser 
pressupostada, o bé les revisions de l'expedient de qualitat. 

La idea seria que cada vegada que se sol·licite la intervenció de la federació per a homologar este 
tipus d'instal·lacions (zones d'escalada, vies ferrates i barrancs equipats) s'aplicaran estes tarifes 
que seran pressupostades en funció del projecte. 

Pren la paraula el Sr. Ferris, només nosaltres i la Federació Andalusa realitzem estos curos i hi ha 
molts equipadors que van per lliure i això ens afecta a nosaltres, perquè estos equipaments no 
estan regulats per ningú. 

Es procedix a la votació del punt 5, aprovació de tarifes equipadors medi natural. 

A FAVOR 38 

EN CONTRA 0 

ABSTENCIONS 2 

TOTAL 40 

  

S'aproven les tarifes equipadors medi natural. 

 

6. Aprovació de Pressupostos 2024. 

Pren la paraula la Sra. Adela Talens (Tresorera de la FEMECV), comenta que ha preparat un resum 
de les partides més importants, hem reduïts els ingressos molt poc, respecte a l'any anterior, 
principalment per l'ingrés de llicències, és una postura preventiva per als pressupostos del 2024. 

Hem incrementat les despeses en activitat esportiva i despeses per docència i hem reduït les 
despeses en tecnificació i organització dins de la mesura possible. 
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Pel que fa als ingressos, tenim una novetat, una nova partida en programes de formació, respecte 
als ingressos de l'Escola, hem reduït els ingressos, i l'última partida que seria altres ingressos, s'ha 
afegit la vocalia de majors i el rocòdrom de la FEMECV. 

Un pressupost més realista que l'any passat. 

Pel que fa a les despeses d'organització, s'espera que augmente l'IPC, per tant, s'ha pujat esta 
partida amb una estimació de 2,5% a cada administratiu de la FEMECV, s'ha augmentat la partida 
del renting per la pujada dels preus. Com a novetat hem inclòs la partida de programes de gestió, 
ja que és important digitalitzar la Federació, substituirem la plataforma DropBox, per una 
plataforma més barata, a més d'altres programes que hem decidit canviar. 

En despeses de representació hem reduït per a altres partides que necessiten més despeses. 

Com a novetat comptem amb 3.000€ per a beques socials, per a persones que estiguen en 
situacions desfavorides.  

En comunicació hem reduït les despeses, hem reduït els serveis en un 50%. 

Respecte a la imatge corporativa, enguany no té tanta despesa perquè ja ho vam invertir l'any 
passat en el canvi. 

En la partida d'Activitat esportiva, augmenten els ingressos, hi haurà mes despeses perquè tenim 
més proves. 

En docència, augmenten les despeses, però reduïm en altres cursos. 

S'obri un torn de paraula. 

Pren la paraula Sr. Daniel Agulló, respecte a les despeses de marxa nòrdica en el 2023-2022 hi ha 
una despesa en una partida de cronoescalada que no es va fer. 

Alicia Avendaño, està pressupostat, però no executat, per això en el 2024 ja no està en la partida. 

Pren la paraula el Sr. Sergio Pastor, pregunta que si es té en compte en estos pressupostos la 
proposta que està pendent de ser aprovada en esta assemblea sobre l'increment salarial per als 
tècnics. 

Alicia Avendaño, la proposta que es veurà més endavant, va arribar tard, per tant, no estan 
incloses, ja que va arribar quan els pressupostos ja estaven tancats, hi ha uns terminis per a la 
presentació de propostes. 

Es procedix a la votació del punt 6, aprovació de pressupostos 2024 

A FAVOR 34 

EN CONTRA 0 

ABSTENCIONS 5 

TOTAL 39 

  

S'aproven les els pressupostos 2024. 
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7. Consideració i aprovació, si és el cas, de les propostes que formulen els/les membres de 

l'Assemblea. 

1r Proposta 

Pren la paraula la Sra. Avendaño, comenta que esta proposta és per a pujar 5 euros la quota dels 
clubs, ja que portem més de 10 anys amb la mateixa quantitat, ja que la federació ha crescut 
juntament amb els serveis, per això considerem que hauríem de pujar esta quantitat. 

 

Es procedix a la votació de la primera proposta realitzada per la Junta Directiva. 

A FAVOR 38 

EN CONTRA 0 

ABSTENCIONS 1 

TOTAL 39 

 

S'aprova la 1r Proposta formulada per la Junta directiva 

 

Seguidament es passa a la 2n Proposta 

Pren la paraula el Sr. Ferrís per a explicar la proposta número 2, este sistema és heretat d'anys 
anteriors, no ens sembla lògic mantindre este sistema on els diners que es retorna als clubs no és 
finalista, i no s'estava incentivant realment el creixement en llicències als clubs. Desenvolupa la 
proposta i explica per què s'ha de canviar després de tants anys este sistema que no té cap altra 
federació autonòmica a Espanya que funciona en general amb ajudes als clubs per projectes. 
Argumenta la necessitat que els clubs incrementen cada any almenys un 2% les llicències, i que 
per a rejovenir als clubs s'arribe a un 5% més de llicències juvenils, a més de destinar part d'este 
fons a noves ajudes als clubs per a cursos de monitor voluntari, manteniment de senderes i 
creació d'escoles juvenils de diferents esports de muntanya 

S'obri un torn de paraules. 

Rogelio García, incentivarem als clubs esportius, amb els diners dels clubs esportius, és com si un 
cap li diu al seu empleat, t'incentivarem, de moment et quedes, i si produïxes un 2% més, et 
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donaré una tercera part del teu sou, si vens el productes que has de vendre, te donarem la tercera 
part del teu sou i al final si presentes iniciatives et donarrem la resta del teu sou i si no, doncs no 
et donarem res. Això no és incentivar, llevant el que ja tenim. Treballem altruistament tots els 
clubs, estem lluitant pel creixement dels clubs i això no li sembla una bona proposta. 

Alex de la Torre, tenim control que modalitats que més es practiquen segons les edats? Igual cal 
posar el focus en les modalitats més atraients per al públic juvenil. 

Alicia Avendaño, en l'alta de llicència tenim un formulari d'estadístiques, però la gran majoria 
dels federats marquen totes les modalitats, pensant que si no les marca no els cobrix, per la qual 
cosa no és una dada realista. 

Esteban Faus, està totalment d'acord amb Rogelio, per al nostre club són uns diners importants 
i a més que necessita i els perseguim tots els anys, la proposta no està malament, comenta que 
el seu club per exemple té molt poques llicències juvenils, creu que haurien d'estar les fases de la 
proposta més clares. 

Silvia Rodríguez, estos diners van als federats, si es retornen eixos diners, va al benefici d'eixe 
club, molts dels socis no estan federats i eixos diners el club els gestiona com vol. 

Enrique Sempere, l'associació Trinidad Alonso, dona una subvenció per als federats joves, i 
sempre s'ha insistit que eixos diners siguen per al benefici d'estos i no per al club. 

 



 

 

   

 

12 

 

Es procedix a la votació de la segona proposta realitzada per la Junta Directiva. 

A FAVOR 18 

EN CONTRA 15 

ABSTENCIONS 6 

TOTAL 39 

 

Es comenta per part d'alguns assemblearis que no és clar si realment s'ha aprovat o no esta 
proposta donat el que establixen en este apartat els Estatuts de la FEMECV. La mesa de 
l'Assemblea entén que s'ha votat correctament segons el que s'interpreta dels estatuts, però que 
per a tindre més seguretat faran una consulta posterior a l'assessor jurídic de la FEMECV que no 
ha pogut assistir a l'Assemblea. 

 

S'aprova la 2n Proposta formulada per la Junta directiva 
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Seguidament es passa a la tercera Proposta realitzada pel Sr.  Francisco Durá Sempere. 

Pren la paraula el Sr. Ferris, respecte a les següents dos propostes, el Sr. Durá ja que ha marxat 
de l'Assemblea i és ell el que ha de defendre la proposta, a més esta proposta arriba tard, les 
passem a suggeriments, són coses que s'ha de parlar amb el vocal o amb gerència, no són coses 
per a portar a l'assemblea. 

Es realitzarà un reglament per a les propostes que s'envien a l'Assemblea. 
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4° Proposta realitzada pel Sr. Francisco Durá Sempere. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Seguidament es passa a la quinta Proposta realitzada pel Sr. Daniel José Agulló Mas. 

Pren la paraula el Sr. Ferrís, li comenta al Sr. Agulló que si li sembla bé perquè la seua proposta 
és més una pregunta es podria passar a suggeriments i preguntes, ho explicarà en el següent 
punt. 
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Seguidament es passa a les 5é Proposta realitzada pel Sr. Andrés Mora Martínez. 

Pren la paraula el Sr. Ferris, esta proposta no es pot defendre perquè el Sr. Mora no ha assistit a 
la reunió, no obstant això, la proposta és que les activitats de Marxa Nòrdica passen a ser 
diumenge, però és un calendari que elabora el director tècnic juntament amb els clubs, prendrem 
nota. 

Pren la paraula Francisco Hernández, això és perquè coincidia amb carreres de CXM i el corredor 
no podia assistir, està d'acord amb el Sr. Mora. 

Alicia Avendaño i Álvaro Alegre comenten que eixe canvi es va fer així pensant en les proves de 
carreres per muntanya, però estava obert a modificacions, es va fer per tema de cronometrador, 
a més de l'empresa que munta les activitats, speaker i altres, és un tema també d'infraestructura. 
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8. Suggeriments i preguntes. 

Presa la paraula el Sr. Agulló per a explicar la seua proposta que ha passat a suggeriments i 
preguntes, crec que és un tema per al bé dels menors i seria una ajuda per a ells. 

En anys anteriors els marxadors que tenien títols de campió d'Espanya o autonòmic, podien 
optar a ser esportista d'elit, a partir del 2022, la Generalitat fa un decret en què la marxa nòrdica 
deixa de ser esport d'elit. 

Li agradaria saber si s'està buscant alguna solució tant en la *FEMECV com la *FEDME. 
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Ferris, informa que nosaltres no ens vam assabentar d'esta modificació per part de la 
Generalitat, no ens van consultar, quan va eixir el decret va ser quan el vam veure, es va enviarun 
comunicat-queixa i el funcionari ens va confirmar que va ser una reclassificació i nosaltres li vam 
dir que no estàvem d'acord. Estàvem en eleccions autonòmiques, així que només va arribar el 
nou Director General ens reunim amb ell i li ho plategem al setembre, ja que només és elit 
escalada, tampoc és Carreres per Muntanya. Continuarem insistint, i si no buscarem una altra 
manera de reclamar-ho. 

Pren la paraula el Sr. Vicent Algemesí, tots tenim el mateix dret a realitzar les competicions, 
encara que no tinguem infraestructures per a realitzar una competició d'escalada, sap que és 
costós moure el rocòdrom de la federació, però a ells també els agradaria poder fer-les. Es 
podria estudiar per a un futur com poder amortitzar eixa despesa perquè tinguen més 
oportunitats els clubs sense recurs. 

Ferris, lo més factible seria que parlareu amb el seu ajuntament per a demanar ajudes en 
instal·lacions esportives, si s'ha delimitat en el reglament amb un mínim per a poder realitzar les 
activitats, cal dur-ho a terme, ja que és un reglament en el qual han participat els àrbitres 
d'escalada. 

Rogelio, nosaltres tenim rocòdrom, però seguim sense ajudar als clubs, s'està dient que si el 
club no té rocòdrom que es fota, si no tenen l'oportunitat de tindre rocòdrom no pot accedir a 
realitzar cap prova d'escalada i la federació seguix sense oferir ajuda. 

José Antoni de Biar, considera que hauria de ser més assequible el lloguer d'este rocòdrom i 
qualsevol club poguera tindre les mateixes condicions, està d'acord amb Vicent. 

Merche, seria factible que els invidents de marxa nòrdica no pagaren les quotes d'inscripció. 

Ferris, no paguen els voluntaris, però sí que han de pagar els invidents, s'està estudiant-la 
possibilitat que tinguen una inscripció reduïda, però han d’estar federats. 

Miguel, una puntualització sobre això del rocòdrom, estem parlat de competicions oficials, es 
podria fer en estos clubs lligues infantils i altres. 

Álvaro pren la paraula perquè vol aprofitar per a agrair a tots els assistents estos anys en la 
federació, este serà el seu últim acte que assistirà com a director tècnic. Agraïx a la junta directiva 
i a l'assemblea per tot i espera que haja estat a l'altura, també vol agrair a l'equip de treball de 
la federació amb Alicia al capdavant, per la confiança i l'oportunitat que li han donat per a 
treballar amb ells, i passa el testimoni a Naiara que a partir de hui serà la nova directora tècnica. 

Ferris, recordeu que en mitja hora tenim l'Assemblea Extraordinària. 

Sent les 13:00 hores es dona per conclosa l'Assemblea General Ordinària. 

 

 

 

 

Vist i plau Carlos Ferris Gil  Signat Felipe Gómez Camacho 
 President de la FEMECV   Secretari FEMECV 
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